



PRESS RELEASE

In the execution of the high instructions of the Head of State relative to the effort for the fight against the COVID 19 pandemy , the Minister of Finance informs the public that the contributions to the national solidarity fund put in place for this purpose can be done in cash , cheque ; or bank transfer either at the counters of the treasury stations all over the country and in cameroon embassies and diplomatic representations abroad against an official treasury receipt , in the account 470552 « special funds for the national solidarity against COVID 19» , or in account 80005725011/63 « MINSANTE COVID 19» opened in the books of BGFI-Bank./-



Louis Paul MOTAZE



COMMUNIQUE DE PRESSE

En exécution des Très Hautes Instructions du Chef de l'Etat relatives à la mobilisation de l'effort national pour la lutte contre la pandémie du COVID-19, le Ministre des finances informe le grand public, que la contribution au fonds de solidarité mis sur pied à cet effet peut se faire en numéraires, par chèque bancaire ou par virement soit au guichet des postes comptables du Trésor, (Trésoreries Générales, perceptions auprès des missions diplomatiques et consulaires), dans le compte 470552 intitulé «Fonds Spécial de Solidarité Nationale pour la lutte contre le Corona Virus », contre quittance, soit dans le compte N°80005725011/63 Intitulé « MINSANTE-RIPOSTE-COVID 19 » ouvert dans les livres de BGFI-Bank.



Louis Paul MOTAZE